
 

 

 

 

Uzasadnienie uznania Petycji w sprawie włączenia I Liceum Ogólnokształcącego w Brzegu do Zespołu 

Szkół Ekonomicznych w Brzegu za bezprzedmiotową. 

 

Petycje uznane zostały przez Komisję jednogłośnie za bezprzedmiotowe, ponieważ: 

Zarząd Powiatu Brzeskiego odstąpił od planowanej zmiany, która była przedmiotem petycji. 

Wobec braku podjęcia działań, które były przedmiotem złożonych petycji, nie znajdują one 

podstaw do dalszego procedowania. Tym samym brak jest przedmiotu petycji, co skutkuje ich 

bezprzedmiotowością 
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